
Connect your appliance to Home Connect now

Your QR-Code | Scan here

Selected benefits of 
Home Connect
Start and monitor your 
appliance from anywhere 
you want.

Use voice assistants to start 
your appliance or to check 
the current status.

Receive push notifications on 
your phone when your cycle 
has  fnished.

Do you have questions or would like to contact the Home Connect service hotline?
Then visit us at

Quick Start Guide

App content is dynamic and dependent on the paired appliance and your country. 
The availability of the Home Connect function depends on the availability of Home Connect 
services in your country. Home Connect services are not available in every country. 
Apple app store and Apple App Store logo are trademarks of Apple Inc. 
Google Play and Google Play logo are trademarks of Google Inc. 8001211826 - 0011
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Quick Start Guide

Le contenu de l'appli est dynamique et dépend de l'appareil couplé et de votre pays. La disponibilité de la fonctionnalité Home Connect 
dépend de la disponibilité des services Home Connect dans votre pays. Les services Home Connect ne sont pas disponibles dans tous les pays. 
Apple App Store et Apple App Store logo sont des marques déposées d'Apple Inc. 
Google Play et Google Play logo sont des marques déposées de Google Inc.

Connectez à présent votre appareil à Home Connect

Avantages exclusifs de 
Home Connect:
Démarrer et surveiller votre 
appareil où que vous soyez.

Utiliser des assistants vocaux 
pour démarrer votre appareil 
ou pour vérifier son état actuel.

Recevoir des notifications push 
sur votre téléphone une fois 
votre cycle terminé.

Avez-vous des questions ou vous souhaitez contacter la hotline du service après-vente 
Home Connect ? Besuche uns auf

Votre code QR | scannez ici
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